
Offer valid only at participating Canadian authorized KitchenAid appliances dealers.  
See sales associate for details and list of qualifying models*

*	 Before taxes. To qualify, TWO eligible KitchenAid major built-in appliances AND qualifying dishwasher must be purchased at the same time from the same 
participating Canadian dealer between January 4, 2024 and February 28, 2024. Offer excludes Microwave Hood Combinations. Savings will be deducted at time 
of purchase. One claim per household  Offer is not cumulative and cannot be combined with any other offer.  Open to Canadian residents only, delivered to one 
Canadian address. Offer is not available to dealers, builders or contractors. Offer is available on retail purchases only. All models may not be available at all dealers.

**  Qualifying dishwasher models: KDTM404KPS/BS, KDFM404KPS/BS, KDTM604KPS/BS, KDPM604KPS/BS, KDTM704KPS, KDTM704LPA,  KDPM704KPS, 
KDTM804KPS/BS, KDPM804KPS/BS, KDTF924PPA/PS. No substitutes qualify.  All models not available at all dealers.

®/™ © 2024 KitchenAid. Used under license in Canada. All rights reserved.
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Offre valable uniquement chez les marchands autorisés d’électroménagers KitchenAid participants canadiens.
Consultez un associé aux ventes pour les détails et la liste des modèles admissibles*.

*	 Avant taxes. Pour être admissibles, les DEUX électroménagers encastrés KitchenAid admissibles ET le lave-vaisselle admissible doivent être achetés en même 
temps auprès du même marchand autorisé d’électroménagers canadien participant entre le 4 janvier et le 28 février 2024. L’offre ne s’applique pas aux fours à 
micro-ondes à hotte intégrée.  Les remises seront déduites au moment de l’achat. Une remise par foyer. Cette offre n’est pas cumulative et ne peut être jumelée à 
aucune autre offre. Ouverte aux résidents canadiens uniquement, appareils livrés à une seule adresse canadienne. Cette offre ne s’adresse pas aux marchands, 
constructeurs ni entrepreneurs. Elle s’applique aux achats au détail uniquement. Tous les modèles ne sont pas offerts par tous les marchands.

**  Certains lave-vaisselle uniquement : KDTM404KPS/BS, KDFM404KPS/BS, KDTM604KPS/BS, KDPM604KPS/BS, KDTM704KPS, KDTM704LPA, KDPM704KPS, 
KDTM804KPS/BS, KDPM804KPS/BS, KDTF924PPA/PS. Aucune substitution. Tous les modèles ne sont pas offerts par tous les marchands.

®/™ © 2024 KitchenAid. Utilisée sous licence au Canada. Tous droits réservés.
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 ÉCONOMISEZ 50 %
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sur certains** lave-vaisselle 
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